

Styremøte



EKO FISK KOMITEEN

Fagforening for ansatte i ConocoPhillips Norge

17.06.2025

Kl. 09:00

Til stede:

Leder	Eirik Birkeland
1. nestleder	Trond Tidemann Haugbjørg
2. nestleder/KHVO	Arild Emanuel Andersen
Styremedlem/HVO	Anbjørn Lærdal
Styremedlem/HVO	Bjørnar Berger
Styremedlem/HVO	Fredrik Andrè Gitlestad
E-K land leder/HVO	Ståle Skretting

Fra kl. 13:00

Vara HVO/Styremedlem	Bjørn Roar Tollefsen
Vara HVO/Styremedlem	Arnstein Berge
Vara E-K Nepco	Lasse Nilsen

1. Åpning

- 1.1. Eirik åpnet møte kl. 09:00.

2. Protokoller og referater

- 2.1. Eirik gikk igjennom referatet fra styremøtet tirsdag 20. mai. Referatet ble godkjent.

3. Organisasjon og verving

- 3.1. Medlemsoversikt. Trond gikk gjennom medlemsoversikten til og med dags dato. Oversikten viser stabilt medlemstall.

4. Tariffavtaler, lønn og arbeidsvilkår

- 4.1. Informasjon om utvalgte pågående saker. Trond informerte om:
- Kostnad ved å videreføre personalforsikringen privat (40G).
 - Oppfølging av prosjekt innleie i SD 2025.

- Hjemmesiden til Forbundet Styrke var utilgjengelig i en periode grunnet cybersikkerhet. Saken løste seg raskt.
- Lønnsinnplassering.
- Vikariat i tariff avdelingen hos Forbundet Styrke.
- Ny CBT for immaterielle rettigheter. Avklart så langt det lar seg gjøre at dette ikke er samme som å signere ny avtale.
- Egen KI tillitsvalgt?
- Yrkesskade dekning og endring i lovverket.
- Årsmøtesaker – tas opp ved passende anledninger.
- Lokalt lønnsoppgjør 1. og 2. juli.
- Det er avklart fra bedriftens side at det ikke kreves pass for innreise med båt.

5. Økonomi og administrasjon

- 5.1. Budsjett og regnskap. Trond gikk gjennom budsjett frem til dagens dato. Regnskapet viser vi er innenfor budsjett.

6. Konferanse, kurs og studiearbeid

- 6.1. Gjennomgang kurstilbud. Trond informerte om ulike tilbud i kursavdelingen i Forbundet Styrke.

7. Prosjekter

- 7.1. ORM. Arild informerte om status i prosjektet. Blant annet at planen er at prosjektet skal gå live i oktober 2025, men at dette kan bli utsatt.
- 7.2. Fjerningskampanje. Arild informerte at det jobbes med konsekvensutredning og avslutningsplan for Embla og Eldfisk B.
- 7.3. Dysleksi prosjektet. Trond og Ståle informerte om aktuelle saker. Blant annet er informasjonsrunden til avdelinger på land i gang. Planen er at denne informasjonsrunden skal være gjennomført innen utgangen av 2025. Det er planlagt et møte med Hans Lund (Prosjektleder Dysleksivennlig arbeidsplass) i nærmeste fremtid. Neste møte i prosjektgruppen i bedriften arrangeres 3. juli.
- 7.4. PPF. Fredrik (vara for Anbjørn i prosjektet) informerte om deltakelse på HAZOP-gjennomgang ved Rosenberg 3. og 4. juni. I møtet ble topside-utstyret gjennomgått, med særlig søkelys på løsninger og tilpasninger. Det ble også opplyst at det legges opp til gjenbruk av Ekofisk B pigsluse i det videre arbeidet.
- 7.5. 2050+. Arild informerte at Ekofisk-Komiteen har avklart og gitt tilbakemelding til bedriften hvilke representanter som skal delta i mandatet fra Ekofisk-Komiteen/vernetjenesten. Mandatet handler om Ekofisk K remote og hvorvidt den skal styres fra land eller offshore i fremtiden. Representantene som skal delta er en HVO og, ved behov, en tillitsvalgt/verneombud fra CCR på begge feltsentrene.

- 7.6. V 2050+ AN. Alle i styret er involvert i arbeidet i forbindelse med dette prosjektet. Det er krevende å ivareta arbeidstakermedvirkning da prosjektet er preget av stor grad av konfidensialitet omkring detaljer. Det ble delt informasjon og erfaring fra arbeidet som pågår i de forskjellige mandatene. Nytt siden sist styremøte er at RISK prosessen (Risikovurdering) av arbeidet til de forskjellige mandatene har pågått siden begynnelsen av juni.

8. Bedriftsinterne saker

- 8.1. Velferd. Ståle informerte om aktuelle saker fra velferden. I møtet Velferdskomiteen arrangerte 19. mai ble det besluttet å få ned kostnadene, slik at 2025 regnskapet er i henhold til budsjettet. I den forbindelse har leieforholdet av hytten vi leier i Vrådal blitt avsluttet. Denne hytten har kun vært vinterleie.

9. Vernefaglig

- 9.1. Granskinger. Ingen pågående granskinger på nåværende tidspunkt.
- 9.2. KHVO informerer. Arild informerte om følgende:
- Stor aktivitet i vernetjenesten med deltakelse i ulike V2050+AN.
 - RISK (risiko vurdering) prosedyrene og prosessen i V2050+AN arbeidet.
 - Om diskusjonen angående RISK verktøyet PIMS og hvordan bruke dette i det videre arbeidet i V2050+AN prosjektet.
 - Offshore har det stort sett vært søkelys på arbeidet rundt shutdown 2025.
 - Månedlig møte med HMS manager er gjenopptatt.
- 9.3. AKAN/Attføring. Generell og aktuell informasjon fra Ståle.
- 9.4. Tilbakemelding samarbeidsmøter. Arild gjennomgikk forslag til gjennomføring av fremtidige samarbeidsmøter VO-OIM.

10. Eksterne engasjement

- 10.1. LO/Forbundsstyre/Operatørutvalget. Eirik informerte om saker fra LO kongressen som ble arrangert 5. til 9. mai. Denne informasjonen ble også gitt på styremøtet i mai, men dagens informasjon var først og fremst ment til vara representantene som deltok på møtet. Det ble også informert om saker fra sist forbundsstyremøte som ble arrangert 12. juni. Eirik informerte også om Ekofisk-Komiteen sine forslag til landsmøtet og innstillingene til disse. Det første ordinære landsmøtet i Forbundet Styrke blir arrangert 14 - 17. oktober. I forbindelse med operatørutvalget i Forbundet Styrke informerte Eirik om en sak som omhandler fartøy med gangbro (SOV) på sokkelen og en pågående vurdering av konsekvensene disse fartøyene kan få for sikkerhet og beredskap.
- 10.2. Styrke HMS utvalg. Arild informerte at det planlagte møtet (19. juni) i HMS-utvalget vil bli flyttet til ny dato.

10.3. LO helikopterutvalg. Arild informerte om saker fra møte i LO Helikopterutvalg.
Møtet ble arrangert 27. mai i Bergen.

11. Andre pågående aktiviteter.

11.1. Ingen saker innmeldt

Møtet avsluttet kl. 16:30

Referent: Ståle Skretting